
Zápis z 26. zasedání Akademického senátu FCHI dne 1.2. 2013
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011)

Přítomni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402
Prof. Oto Mestek, Ph.D. 402
Dr. Ing. Pavel Vrbka 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Jan Mareš, Ph.D. 445
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Ing. Jaroslav Kotowski dokt. st. program
Iva Kloudová student
Daniel Kopecký student

Omluveni: Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437

Hosté: Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. Děkan

1. Informace z KD:

• Ze 100 podaných grantů GAČR z VŠCHT bylo 11 přihlášek úspěšných a z toho 5 z FCHI.

• Rozpočet VŠCHT na rok 2012 skončil s nižším deficitem, než se předpokládalo. Počítalo
se s deficitem 50 MKč a je 10 MKč.

• I doktorské studijní předměty a výsledky zkoušek se zapisují přes SIS.

• IGA běží, do 31.1. bylo podávání přihlášek, od 1.2. vidí členové komise v informačním
systému přihlášky a probíhá hodnocení, od 18.2. vidí podávající své hodnocení oponenty,
25.2. schůze FGK.

• Pro disertace je předepsán formát B5.

• Studenti bakalářských oborů Forenzní analýza a Nano a mikrotechnologie v chemickém
inženýrství mohou dále pokračovat v navazujícím magisterském studiu na příbuzných
oborech díky úpravě seznamu započítávaných předmětů pro přijímací řízení k dosažení
100 kreditů

• Ing. Hrnčiřík upozornil, že FPBT vymazává studenty, kteří již ve studiu nepokračují, ale
ÚPŘT by jim měla zapsat alespoň „=“, protože jejich výukou prošli a ústav tak přichází o
studentohodiny. Děkan doplnil, že už je to vyřešeno, že problém je s nastavením filtru na
všechny studenty, nikoliv jen na studující.

• Ing. Dibusová přišla KD informovat s postupem integrace naší školní knihovny do NTK;
od 1.9. 2013 má být integrace dokončena.

2. Děkan projednal s AS nového proděkana pro vnější vztahy a informační technologie
Ing. Kamila Zárubu. Ph.D.  
Tím dochází i k tomu, že kolega Záruba přestává být členem AS FCHI, protože funkce
proděkana je s členem AS neslučitelná. Za ústav 402 nastupuje tedy do AS FCHI náhradník.

3. Proběhly volby do studentské části AS VŠCHT, za volební okrsek studenti FCHI, který se nás
týká, byla za člena AS VŠCHT zvolena Ing. Pavlína Novotná počtem 89 hlasů, jako náhradník
byl zvolen Ing. Kryštof Pilnáček počtem 77 hlasů a případný další náhradník je Vít Svoboda s
58 hlasy. Informoval předseda na základě zprávy volební komise.



4. Volby do studentské části AS FCHI probíhají podle harmonogramu, volební komise sbírá
návrhy na kandidáty.

5. Různé:

• Několik kolegů tlumočilo názory ústavů, že uzávěrka pro sběr dat pro výpočet
pedagogického výkonu týden před koncem zkouškového období není vhodná. Lépe by
bylo data sebrat až po konci zkouškového období. Pan děkan tuto připomínku přislíbil do
budoucna akceptovat.

• Kolega Vrbka navrhoval otevřít formuláře pro hodnocení pracovníků už dříve. Pan děkan
vysvětlil, že to technicky nejde, že nejprve se musí provést import dat z centrálních
databází a až pak lze formuláře otevřít pro jednotlivé pracovníky.

6. Termín příštího zasedání bude optimalizován podle rozvrhů jednotlivých členů, a bude
oznámen emailem.

V Praze 14. 2. 2013
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


